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Protokół nr 47/VII/2018 

z obrad XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 30 stycznia 2018 roku. 

 

Rozpoczęcie sesji    – godz. 14:00 

Zakończenie sesji – godz.17:30 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. W 

obradach uczestniczy 15 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. W sesji Rady 

uczestniczyli również: Pan Błażej Konkol - Wójt Gminy, Pani Zofia Gorzyńska - Skarbnik Gminy, Pan 

Marcin Skalski - Radca Prawny, Pan Karol Kozak – Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich, Pan Leszek 

Orczykowski – Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich. 

<Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.> 

 Obrady protokołowała Katarzyna Czyż.  

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił porządek obrad. Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV zwyczajnej sesji oraz XLVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - referuje 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy 

5. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na rok 2018- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej w celu realizacji zadania pn. „Opracowanie i wydanie publikacji pn. 

„Pruszcz-miasto i powiat w latach II wojny światowej 1939-1945 na terenach powiatu w okresie II 

Wojny Światowej” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki 

Wielkie na 2018 rok. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Trąbki 

Wielkie na 2018 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punktowej w 

postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina Trąbki 

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendium Wójta Gminy Trąbki Wielkie za wyniki w 

nauce dla uczniów szkół podstawowych na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia oświatowych jednostek budżetowych gromadzących dochody 

na wydzielonym rachunku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

13. Interpelacje i zapytania radnych; 

14. Wystąpienia sołtysów; 

15. Wolne wnioski.   

 

Przewodniczący Rady - spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad.  

Wójt Gminy – zawnioskował o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą Miejską Tczew w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej 

Tczew wykonywania zadania własnego Gminy Trąbki Wielkie w zakresie utrzymywania składowisk i 

unieszkodliwiania odpadów. Uzasadnił swój wniosek.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Zapytał, kto jest za wprowadzeniem do dzisiejszego porządku obrad uchwały zgłoszonej przez Wójta 

Gminy. 

W głosowaniu udział bierze 15 Radnych. 
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Głosowanie: 

     Za    –  15      

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek z uwzględnioną zmianą.  

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV zwyczajnej sesji oraz XLVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - referuje 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy 

5. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na rok 2018- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej w celu realizacji zadania pn. „Opracowanie i wydanie publikacji pn. 

„Pruszcz-miasto i powiat w latach II wojny światowej 1939-1945 na terenach powiatu w okresie II 

Wojny Światowej” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki 

Wielkie na 2018 rok. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Trąbki 

Wielkie na 2018 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punktowej w 

postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina Trąbki 

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendium Wójta Gminy Trąbki Wielkie za wyniki w 

nauce dla uczniów szkół podstawowych na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy.  



  4 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia oświatowych jednostek budżetowych gromadzących dochody 

na wydzielonym rachunku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą Miejską Tczew w 

sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Tczew wykonywania zadania własnego Gminy Trąbki 

Wielkie w zakresie utrzymywania składowisk i unieszkodliwiania odpadów – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy, 

14. Interpelacje i zapytania radnych; 

15. Wystąpienia sołtysów; 

16. Wolne wnioski.   

 

• Przyjęcie protokołu z XLIV i XLV zwyczajnej sesji oraz XLVI nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu, jedynie drobne 

stylistyczne zmiany. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu XLIV i XLV zwyczajnej sesji oraz XLVI 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Obecnych podczas głosowanie było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XLIV i XLV zwyczajnej sesji oraz XLVI nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Ad 2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił prace między sesjami, m.in. poinformował, że uczestniczył w : 

 wyborach sołtysa w sołectwie Zaskoczyn. Nowo wybranym Sołtysem został Pan Krzysztof Barański, 

któremu złożył gratulacje i jednoczenie podziękował poprzedniej Sołtys - Pani Kamili  Borkowskiej 

za pełnioną dotychczas funkcję.  

 w wizytacji lokalu w Rościszewie; 

 w spotkaniu w sprawie inwestycji prowadzonych na terenie gminy Trąbki Wielkie; 

 w spotkaniu z kierownikami poszczególnych jednostek Urzędu Gminy;  

 w spotkaniu noworocznym w Krakowie z przedstawicielami samorządu z całej Polski; 
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 w spotkaniu z kierownikiem i pracownikami ZGKiM w Trąbkach Wielkich w sprawie stanu dróg 

gminnych; 

 w jubileuszach pożycia małżeńskiego i urodzinach 90+; 

 w zebraniu Gminnego Zarządu OSP; 

 w szkoleniu z podatku VAT; 

 w koncercie wigilijnym, który odbył się w Mierzeszynie; 

 z wizytą roboczą na terenie gminy wraz z Marszałkiem Ryszardem Świlskim w sprawie budowy 

chodników na terenie gminy; 

Poinformował dodatkowo, że został również przesłuchany  przez Policję w sprawie Kurników w Kłodawie. 

Kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach. W sumie – 9. 

Pod koniec swojej wypowiedzi nawiązał do ostatniego, śmiertelnego wypadku, który miał miejsce w 

Trąbkach Wielkich. Poinformował, że od końca ubiegłego roku jest zgoda na usytuowanie fotoradaru przy 

ulicy wojewódzkiej nr 222 w Trąbkach Wielkich. Jeszcze jednak nie ma terminu jego zamontowania. W 

dalszej wypowiedzi wspomniał, że kilka lat temu była mowa o obwodnicy miejscowości „Trąbki Wielkie”, 

wówczas wszyscy byli przeciw. Dzisiaj, Wójt  ma smutną refleksję, myśli, że im szybciej temat ten zostanie 

podjęty, tym będzie lepiej. Prosi Radnych  o ponowne przemyślenie tego tematu. 

Radna Wioleta Frydrych – nawiązując do wypadku w Trąbkach Wielkich podała, że był usytuowany przed 

remontem drogi znak ograniczający prędkość do 40 km/h dla samochodów ciężarowych. Znak ten został 

zdjęty. Pyta, czy można wpłynąć, aby  ten znak zamontowano z powrotem.  

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby temat przenieść do punktu wolne wnioski. Zapytał, czy 

są jeszcze jakieś pytania do wystąpienia Wójta Gminy. Pytań nie zgłoszono.  

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej.  Wersję poprawioną - w dniu sesji/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując 

uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji 

wspólnej. Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie było. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 
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     Za    –  15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/ 330/2017 w w/w sprawie. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej korekta objaśnienia w dniu sesji / 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując 

uzasadnienie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/331/2018 w w/w sprawie. 

Ad 5. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na rok 2018 - referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Kolejno dodał, że doprecyzuje z radcą prawnym 

podstawę prawną, ponieważ weszła nowa ustawa w sprawie polskich wód. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy zmiana podstawy prawnej nie spowoduje odrzucenia przez 

Wojewodę Pomorskiego. 

Wójt Gminy – poinformował, że nie spowoduje.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 
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     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/332/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w 2018 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej w celu realizacji zadania pn. „Opracowanie i wydanie publikacji 

pn. „Pruszcz-miasto i powiat w latach II wojny światowej 1939-1945 na terenach powiatu w okresie II 

Wojny Światowej” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Podał, że Powiat Gdański zleca wykonanie publikacji 

dotyczącej analizy okresu wojennego również na terenie Gminy Trąbek Wielkich. Publikacja znajdzie się w 

naszych bibliotekach i szkołach.                                                                                      

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   1 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością podjęła uchwałę nr XLVII/333/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Trąbki Wielkie na 2018 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały.  

Oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Radnemu Markowi Czerwińskiemu celem odczytania 

planu pracy komisji.  

Radny Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał plan pracy komisji. Zapytał, czy 

Radni chcieliby zgłosić jakieś inne  propozycje do w/w planu lub mają pytania w powyższym temacie.  
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Radny Józef Sroka – zapytał, dlaczego tylko dwie placówki oświatowe z terenu Gminy Trąbki Wielkie będą 

kontrolowane. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że jest to kontrola wyrywkowa.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały. Pytań nie 

zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/334/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Trąbki 

Wielkie na 2018 rok - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Oddał głos Przewodniczącym 

poszczególnych komisji celem odczytania rocznego planu komisji. 

Przewodniczący poszczególnych komisji tj. Radna Anna Stosio Przewodnicząca Komisji Kultury Oświaty 

Sportu i Zdrowia, Radna Mariola Łabędzka – Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i 

Spraw Społecznych oraz Radny Marian Płotka – Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Gminy kolejno odczytali poszczególne, roczne plany pracy komisji.  

Z uwagi na ujęcie w w/w planach również przez poszczególne komisje miesięcy : listopad i grudzień, radca 

prawny zabrał głos i zaproponował, aby w/w uchwała była przygotowana z uwzględnieniem planu pracy 

komisji do końca obecnej kadencji Rady Gminy, czyli do października. Zwrócił uwagę, że nie jest 

wiadomym, czy przyszła Rada będzie stanowiła o takich komisjach, więc nie wiadomo, czy plan danej 

komisji na przyszłą kadencje tj. z uwzględnieniem miesiąca: listopad, grudzień -   ma taki sens. 

 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której: 
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Radny Marek Czerwiński –  zgłosił  wniosek formalny o wykreślenie punktu 9 i 10 z załącznika nr 2 .  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka  – zgłosił formalny wniosek, że Rada przyjmuje plan pracy 

komisji w zakresie na rok 2018 z dopiskiem” do końca bieżącej kadencji” 

r.pr. Marcin Skalski  – poinformował, że w pierwszej kolejności należy przegłosować zgłoszone wnioski a 

kolejno należy przegłosować uchwałę z uwzględnionymi poprawkami.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński -  poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski. 

W głosowaniu udział bierze 15 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

• Kto jest za tym, aby plan pracy poszczególnych komisji pozostawić taki jak jest a jedynie z 

dopiskiem –„ do końca bieżącej  kadencji”. 

Za – 14 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów „Za”  przyjęła propozycje Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy.  

Kolejno wspólnie ustalono, aby wykreślić z planu pracy komisji Ekonomicznej Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy Trąbki Wielkie punkt 4 z miesiąca grudnia dotyczący zatwierdzenie taryfy  wody – z uwagi na 

zmianę ustawy. Komisja będzie mogła jedynie zapoznać się z taryfą wody a nie ją zatwierdzać.   

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/335/2018 w w/w sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 10 minut przerwy 

Po przerwie. Brak Radnego Jana Selki.  
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Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Trąbki Wielkie publicznych przedszkolach i 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Kolejno zwrócił się do Przewodniczącej Komisji KOSiZ  z zapytaniem, czy zgłasza uwagi do projektu tej 

uchwały.  

Przewodnicza Komisji KOSiZ – poinformowała, że nie zgłosiła uwag do projektu uchwały.  

Odczytano treść uchwały. 

/Do obrad dołączył Radny Jan Selka/  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/336/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów oraz określenia ich wartości punktowej w 

postępowaniu rekrutacyjnym do publicznego przedszkola oraz oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym jest gmina Trąbki 

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Kolejno zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Kultury Oświaty Sportu i Zdrowia Radnej Anny Stosio z 

zapytaniem, czy zgłasza uwagi do projektu tej uchwały.  

Przewodnicza Komisji KOSiZ – poinformowała, że nie zgłosiła uwag do projektu tej uchwały.  

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/337/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendium Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 

wyniki w nauce dla uczniów szkół podstawowych na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy.  

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi w dniu sesji została przedstawiona wersja poprawiona/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Podał, że projekt uchwały jest dość dyskusyjny. W 

dniu wczorajszym, na posiedzeniu komisji trwały dyskusje. W dniu dzisiejszym, przed rozpoczęciem sesji 

Rady Gminy, również dyskutowano nad projektem tej uchwały Kolejno wskazał zmiany, które zostały 

doprecyzowane w projekcie uchwały, którą Radni otrzymali w dniu dzisiejszym.   

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – nawiązał do pozycji w regulaminie odnoszącej się do udziału uczniów 

w różnych konkursach. Stwierdził, że jeżeli chodzi o udział uczniów w konkursie powiatowym, to jest to nie 

sprecyzowane. Uważa, że uczeń za drugie i trzecie miejsce w tym konkursie również powinien otrzymać 

punkty.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Radna Anna Stosio Przewodnicząca Komisji 

KOSiZ twierdził, że uchwała jest bardzo dobrze opracowana. Podtrzymuje swoje stanowisko co do 

przyznanych punktacji za udział w poszczególnych konkursach. Stwierdziła, że za zdobycie I miejsca w 

konkursie powiatowym uczeń otrzyma 5 punktów, natomiast  za inne miejsce w tym konkursie nie będą 

przyznawane punkty. Ponownie podkreśliła, że osobiście nie ma uwag do projektu tak przygotowanej 

uchwały. Wnioskuje o przyjęcie tej uchwały. Uważa, że jest bardzo dokładnie sprecyzowana.  

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Wójta Gminy z zapytaniem, jak wygląda kwota podziału 

przyznanego uczniowi stypendium. 

Wójt Gminy – poinformował, że co roku, w budżecie gminy, jest zabezpieczona osobna pula na stypendia 

na dany rok budżetowy. W przedmiotowym projekcie uchwały, jest sprecyzowany przedział przydzielanego 

stypendium i będzie on dzielony w zależności od ilości osób spełniających kryteria uzyskania stypendium 

Wójta Gminy.  
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Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XLVII/338/2018 w w/w sprawie. 

 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia oświatowych jednostek budżetowych gromadzących 

dochody na wydzielonym rachunku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – prosi o poprawienie w nagłówku prawidłowego roku. Kolejno spytał, czy są 

pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/339/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą Miejską Tczew w 

sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Tczew wykonywania zadania własnego Gminy Trąbki Wielkie 

w zakresie utrzymywania składowisk i unieszkodliwiania odpadów – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy, 
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Podał, że projekt tej uchwały, dotyczy przedłużenia 

terminu dalszej współpracy. Odpady są wywożone z Trąbek Wielkich do Tczewa i obecnie należy wydłużyć 

termin dalszej współpracy. Zwrócił uwagę, że przedłużenie tego terminu nie wiąże się z żadnymi kosztami. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVII/340/2018 w w/w sprawie. 

 
Ad 14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje radnych. Zapytał, czy są 

jakieś zapytania.  

Radny Andrzej Klonowski – zapytał, czy można zwrócić się do Komendy Wojewódzkiej Policji lub do Komendy 

Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim z prośbą o częstsze patrole na naszych drogach. W dalszej swojej 

wypowiedzi nawiązał do artykułu, który ukazał się w gazecie a dotyczący mi.n. zabezpieczonych w budżecie gminy 

środków na place zabaw. Zapytał jaka jest możliwość otrzymania takiego dofinansowania. 

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli chodzi o częstsze patrole na drogach, to można zwrócić się do Policji, ale jakie 

będą tego rezultaty, tego nie wie. Jeżeli chodzi o doposażenie placów zabaw i świetlic, to zabezpieczone na ten cel 

środki, są środkami funduszu sołeckiego wszystkich sołectw z terenu Gminy trąbki Wielkie, dlatego też, taka wysoka 

kwota jest zabezpieczona. Prosi o uczulanie mieszkańców Gminy a szczególnie z sołectwa Błotni w sprawach  

dotyczących wydatków Gminy poprzez tłumaczenie mieszkańcom,  że Gmina jest jedną wspólnotą i środki te musimy 

dzielić na wszystkie sołectwa.  

Radny Piotr Zarzycki – poruszył temat jeżdżących samochodów ciężarowych przez wioski. Zapytał, czy mają oni 

jakieś pozwolenie na przejazd.  

Wójt Gminy – poinformował, że w sprawie tej, wczoraj, wystosowane zostało pismo, o  usytuowaniu znaków przed 

miejscowościami: Pawłowo, Cząstkowo i kolejno w stronę do Ełganowa. Wójt ma nadzieję, że reakcja będzie 

natychmiastowa. 

Radna Wioleta Frydrych – prosi o złożenie wniosku do Zarządu Dróg Wojewódzkich o ponowne usytuowanie w 

Trąbkach Wielkich znaku ograniczającego prędkość do 40 km/h dla samochodów ciężarowych -  tak jak był on 
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usytuowany przy drodze, przed jej remontem. Kolejno zaproponowała, aby porozmawiać z Zarządem Autostrady o 

udostępnienie bezpłatnie odcinka drogi od Starogardu Gdańskiego do miejscowości Rusocin. Zwróciła uwagę, że to 

jest tylko Radnej propozycja w odniesieniu do propozycji Wójta Gminy dotyczącej budowy objazdu przez Trąbki 

Wielkie. 

Wójt Gminy – poinformował, że nie wie, czy jest taka możliwość, jeżeli chodzi o zwolnienie z opłaty. Oczywiście, z 

pismem  można się zwrócić, ale ruch jest również lokalny i myśli, że on się nie zmieni. W dalszej swojej wypowiedzi 

prosi o przemyślenie propozycji wybudowania objazdu Trąbek Wielkich, puki jest jeszcze taka możliwość. Zaznaczył, 

że Gmina cały czas się rozbudowuje i w przyszłości może już nie być takiej możliwości. Uważam, że pomysł jest 

dobry i trzeba o tym myśleć.  

Radna Anna Stosio – stwierdziła, że obwodnica Trąbek Wielkich jest zbędna, bowiem należy zabezpieczyć jeszcze 

inne miejscowości  na odcinku od Kleszczewa aż do Godziszewa.  

Wójt Gminy – stwierdził, że postawienie znaków ograniczających prędkość nic nie zmieni. Przypomniał, że  przy 

wypadku, który miał miejsce w Trąbkach Wielkich, kierowca nie przekraczał znacznie prędkości.  

Radny Jan Selka – zgłosił wniosek, aby na przyszłą sesję Rady Gminy zostały przesunięte, czy zabezpieczone środki 

na zakup kruszywa dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na uzupełnienie dróg w całej Gminie. 

Stwierdził, że „jest początek roku, aura jest taka jaka jest i należy coś w tym kierunku zrobić”.  

Radny Karol Kusaj – zgodził się z powyższym wnioskiem. Stwierdził jednak, że  należy zwrócić uwagę, że rok 

kalendarzowy kończy się w grudniu i należy rozsądnie dysponować środkami. W dalszej swojej wypowiedzi Radny 

przyznał, że całkowicie nie zgadza się ze stanowiskiem Radnej Wiolety Frydrych, ponieważ ruch będzie z czasem 

coraz większy i  uważa, że propozycja Wójta Gminy, co do budowy objazdu Trąbek Wielkich jest jak najbardziej 

słuszna. Prosi, aby na następnym posiedzeniu komisji przedstawić alternatywne tereny, które mogłyby być pod 

objazd.  

Wywiązała się dyskusja na temat wypadku na drodze wojewódzkiej nr 222  w Trąbkach Wielkich . W trakcie dyskusji 

Wójt Gminy poinformował, że będzie starał się o zamontowanie kamer, które będą rejestrować samochody 

przejeżdżające na czerwonym świetle. 

Radny Karol Kusaj – podał, że podobny problem jest w Gołębiewie Średnim, przy sygnalizacji świetlnej, koło 

przejścia dla pieszych. Poinformował, że sygnalizacja ta,  dotyczy tylko przejścia dla pieszych. Kierowcy jadący z 

Gdańska, widząc tam czerwone światło, nie zatrzymują się i jadą w kierunku Sobowidza, bo to światło ich nie 

dotyczy, a kierowcy, jadący ze Sobowidza, widząc czerwone światło, jadąc na wprost, w kierunku do Ełganowa, 

również nie zatrzymują się. Radny stwierdził że miejsce to jest bardzo niebezpieczne i w przyszłości, może dojść tam 

do tragedii.  

Radny Jan Selka – nawiązał do ciężarowych samochodów jadących od Kleszczewa przez Czerniewo w stronę 

Cząstkowa. Podał, że osobiście jechał za samochodem ciężarowym, który był załadowany. Samochód ten nie skręcił 

nigdzie, jechał na Szczodrowo. Kolejno zwrócił uwagę, że znaki są usytuowane o ograniczeniu tonażu do 12 ton i 

Policja nie może mówić, że nie ma tam znaku.  

Wójt Gminy – poinformował, że pismo do Starostwa Powiatu Gdańskiego o usytuowaniu znaków zostało wysłane. 
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Zaznaczył, że  nie tylko w tych miejscach, ale również w innych miejscach mają zostać znaki usytuowane.  

Wywiązała się dyskusja w sprawie sytuacji na drogach na terenie Gminy Trąbki Wielkie, w sprawie usytuowanych 

znaków i w sprawie jadących z niedozwoloną prędkościom samochodów.   

Ad 15. Wystąpienia sołtysów. 

Pan Krzysztof Barański Sołtys z Zaskoczyna –również nawiązał do ostatniego, śmiertelnego wypadku, który miał 

miejsce w Trąbkach Wielkich. Poinformował, że w miejscu wypadku, jest sygnalizator do pasów dla pieszych. 

Stwierdził, że kierowca widząc, że nikogo nie ma na pasach jedzie, nie chce zwolnić i wytracić prędkości. 

Przypomniał, że tamtego dnia było ślisko, jeżeli kierowca ten, by hamował, to by w miejscu tym stanął i nie mógł 

ruszyć dalej. Uważa, że należy rozważyć w miejscu tym, pełnoprawne skrzyżowanie i wówczas każdy kierowca się 

zatrzyma. W dalszej swojej wypowiedzi stwierdził, że nikt nie zgodzi się, aby odcinek autostrady był darmowy, 

zwłaszcza, że przedmiotowy odcinek autostrady o którym wspomniała Radna Wioleta Frydrych, jest odcinkiem 

prywatnym. Uważa, że Wójt Gminy powinien zwrócić się do Komendy Wojewódzkiej Policji o przeprowadzenie 

analizy bezpieczeństwa ruchu.  

Pan Krzysztof Pepliński Sołtys wsi Domachowo – podał, że jeżeli jest mowa o bezpieczeństwie na drodze, to my 

musimy od siebie więcej wymagać. Jeżeli chodzi o przejście dla pieszych w miejscowości Domachowo, to 

niejednokrotnie sam widział, że ludzie przechodzą przez przejście a samochody jadący z góry pędzą i nie patrzą na to. 

Stwierdził, że wszystkie przejścia dla pieszych powinny być ze światłami, podobnie powinno być w Mierzeszynie  

przy szkole też nie ma sygnalizacji świetlnej  przy przejściu a  powinno być i powinno migać.  

Ad 16. Wolne wnioski. 

Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – poinformował, że nagminnie 

przejeżdżają, zwłaszcza samochody ciężarowe, na czerwonym świetle w Trąbkach Wielkich. Stwierdził, że żadne 

światła nie pomogą. Dwa dni po śmiertelnym wypadku, osobiście widział, jak kobiecie stojącej z wózkiem przed 

przejściem dla pieszych, zapaliło się zielone światło Kobieta ta, wówczas nie weszła na przejście. Stwierdził, że jak by 

weszła, to by została rozjechana przez nadjeżdżający samochód ciężarowy, który przejechał na czerwonym świetle i 

nie zatrzymał się. 

Wójt Gminy – poinformował, że dnia 15.02.2018 o godz. 14:00 odbędzie się  spotkanie z sołtysami z terenu Gminy 

Trąbki Wielkie. Na spotkaniu tym, zostanie ustalony regulamin turnieju sołectw, jak również zostanie omówiona 

kwestia dróg i świetlic wiejskich.  

Radny Ran Selka – nawiązał do wypowiedzi sołtysa wsi Zaskoczyn. Stwierdził że pomysł rozbudowania 

skrzyżowania jest tematem godnym rozważenia.  

Wójt Gminy – podał, że należy przygotować się na wydatki w tym zakresie.  

Radny Jan Selka – zaproponował, aby na spotkanie z sołtysami zaprosić również  radnych.  

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że dlatego teraz to ogłasza i daje do publicznej wiadomości jak są Radni obecni. Komu 

pasuje, może przyjść i uczestniczyć w tym spotkaniu. 

Radny Adam Zarzycki – zapytał, kiedy jest zaplanowana kolejna sesja, czy spotkanie komisji wspólna Rady Gminy 
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Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy  – poinformował, że jest plan, aby sesja zawsze odbywała się w przedostatni wtorek 

miesiąca, ale uzależnione jest to od ilości materiałów sesyjnych. Kolejno zapytał , czy w ramach wolnych wniosków 

są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński 

zamknął XLVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

 

 

Protokolant:         Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Czyż                             Zbigniew Leszczyński 

 

 

 


